
Referat af bestyrelsesmøde 

Deltog D.4/3-2021, Gitte Kipper, Jørgen Vestbach, Heinrich Mathiasen, Dorthe Jensen & Stine Kam. 
Deltog ikke, Sanne Loft.  

 
 

1) Status af mødet fra sidste gang: 
Opsætningen af ny belysning på træningsbanerne, igangsættes her i marts måned. 
 
Det større, eller ekstra skur til Agility og Rally holdene, venter vi med lidt endnu, til at belysningen er 
færdiggjort.  
 
Der er forsat intet nyt i forhold til dato for afholdelse af generalforsamling 2021, dog har vi fået regnskabet 
godkendt til tiden. 
 
 
 
2) Igangværende og gennemførte arrangementer/opgaver: 
Rally konkurrencen der skulle være afholdt d.13/3, er blevet udsat. 
 
Der er forsat ingen arrangementer, samt konkurrencer, i gang eller gennemført, grundet corona, og vi ved 
endnu ikke endnu hvornår der må afholdes konkurrencer igen. 
  
 
 
3) Træner- og holdstatus: 
Holdene er opstartet igen fra d.1/3, efter forsamlingsforbuddet er hævet igen. 
 
Vi er forsat fuld booket på alle hvalpehold, og har en lang venteliste, som vi nu kan komme i gang med at 
afvikle, eftersom der må trænes igen. 
 
Lene Have har desværre valgt at stoppe som instruktør hos os. 
 
Det er med glæde at Kaj Rasmussen og Jette Jensen er blandt vores instruktør igen, og dermed er klar til at 
tage hold igen. 
 
 
 
4) Indkommende forslag: 
Der er ingen nye indkommende forslag. 
 
 
 
5) Nye arrangementer: 
Der er ingen nye arrangementer, men så snart vi må gå i gang med konkurrencer osv., vil vi opstarte nye 
arrangementer igen. 
 
 
 



6) Økonomi: 
Alt ser forsat fornuftigt ud i forhold til økonomien. 
 
 
 
7) Andet?: 

Bestyrelsesmødet bliver næste gang afholdt tirsdag d.4/5-2021. 

 

    

 


